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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
10 februari 2020.

Plats: Röda Rummet, Göta Ark, plan 7
klockan 13:15

Närvarande:
Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör
Lena Kullberg-Boman Förskoleavdelningen
Odini Nzeribe                      Äldreomsorgen
Per Lind HR-avdelningen
Snorre Berglund                   Ekonomichef
Andreas Evestedt                 Stadsmiljö
 Maria Klemets Hellberg      Sociala avdelningen

För arbetstagarna:
Ulf Fogelström                      SSR
Cecilia Bross              Lärarförbundet
Bengt Olsson              Kommunal          
Per Broman                          Vision

             
             
 

Justerats

Ann-Christine Jenvén                
Stadsdelsdirektör

         

SSR             Vision           

Kommunal                               Lärarförbundet        
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1. Föregående protokoll.
Justeras.
Protokollen från förvaltningsgruppen finns för justering 
nästkommande måndag i fackens postfack, plan 8. Detta 
för att protokollet ska kunna publiceras till kommande 
nämndmöten.
Har man inte kunnat justera protokollet nästkommande 
måndag ligger det kvar i postfacket tills det justeras.

2. Facklig information.    
SSR har haft årsmöte och bildat ny styrelse. Ulf 
Fogelström vald till ordförande.
Vision har årsmöte 12 mars. 
Lärarförbundet årsmöte 11 februari 

3. Arbetsmiljö och hälsa 
Förvaltningen ska ta fram statistik på hur mycket av det 
anmälda olyckorna och tillbuden som resulterat i 
arbetsskadeanmälningar. 
Jmfr statistik för 2016-2019 för anmälda skador, tillbud etc 
redovisas nästkommande FG.

 

4. Verksamhet och budget.
   

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 20 
februari.  Länk: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode
rmalms-stadsdelsnamnd
Ekonomichef Snorre Berglund gör en genomgång 
av bokslutet för 2019.
SSR lyfter en fråga kring remissärende nr 17 
”Stockholm stads strategi 2019-2020 för att minska 
risken för barn, unga och unga vuxna att dras in i 
kriminalitet”. SSR undrar om detta kommer att 
medföra extra arbetsbelastning. Maria Klemets 
svarar att man i nuläget har svårt att avgöra vad det 
kommer att innebära då något beslut ännu inte är 
taget.

   
5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling

Inga aktuella frågor den här gången.

6. Balanslistan

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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De fackliga organisationernas yrkanden som bifölls av 
förvaltning i samband med samverkan av VP 2020 ska 
föras in i Balanslistan.

7. Övriga anmälda frågor
Anmäld fråga från SSR angående antalet ökande 
barnärenden. Gör man någon analys från förvaltningen.
Maria Klemets återkommer i frågan. Sätts upp på 
balanslistan.
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